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ČESKO: V sobotu proběhla korunovace Karla III. a plno lidí sedělo u obrazovek a ztrácelo
tím čas. Venku bylo nádherně, dalo se jít do přírody, za sportem, na vycházku, pražská
Náplavka poskytovala na místním trhu mnoho příležitostí ochutnat něco dobrého, prostě se
ten čas dal trávit všelijak a lépe než obdivovat skutečně drahou ostrovní tradici. Přestože si
můžeme myslet, že monarchie vůbec nemusí být špatné politické zařízení, ta britská už je
náležitě prohnilá a král má na chod státu relativně malý vliv. Navíc nejpřirozenějšími lidmi
mezi ostatními panáky se v této rodině jeví momentálně. být princezna z Walesu Katy a
odstrčený mladší syn Charlese a Diany Harry. Protože však do vnitřních záležitostí
královské rodiny vidí jen omezený počet zasvěcených, jde pouze jen o náš názor, který
nikomu nevnucujeme.

  Na Václavském náměstí proběhl pokus o velkou demonstraci proti vládě, ale načasování nebylo
dobré. Krásný den, prodloužený víkend a velký počet již uskutečněných akcí, z nichž poslední vedená
Jindřichem Rajchlem skončila velkohubými sliby o tom, že do určitého dne bude organizátor
požadovat dialog napřímo s vládou a jejím předsedou, aniž by k tomu došlo, prostě lidi pod koně
nepřivedlo. Do toho se mezi sebou dohadují jednotlivci uzurpující si patent na odpor, což všechnu
jejich snahu zesměšňuje. Zločinecká organizace v podobě Pětikoalice si nadále dělá, co chce.
Pokračuje v drancování České republiky, podpoře války, okrádání českých občanů nadnárodními
řetězci, ignoruje kvalitu potravin v nich za přemrštěné ceny prodávaných. Nejsou vypláceny
důchody, chodí účty za energie a plyn v takové výši, že se lidé stávají snadným cílem exekutorské
mafie, pozvala si na svou ochranu zahraniční armádu, které poskytla navíc naprosto pro Čechy
degradující podmínky. Při vyjmenovávání dalších ,,zásluh“ by se dalo pokračovat mnohem déle a Petr
Fiala dělá vše pro to, aby nikde nemusel nic vysvětlovat. Do duelů s opozicí nechodí, posílá za sebe
své podřízené a zásadně vysílá signály osamocen a maximálně jen s moderátory stojícími
v předklonu. Takto zbabělou osobu jsme v čele státu ještě neměli.

Samostatnou kapitolou je prezident. Že je skutečnou loutkou liberálů, to jsme věděli už před volbami.
Zatímco venku mu místy tleskají, jmenovitě Leyenová a Zelenskyj, jinde ho nijak zvláště nevnímají.
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Militantní generál podporující z Pražského hradu ukrajinskou armádu a nacismus není důstojnou
hlavou státu. Muž, který dává přednost modrožluté zástavě před naší trikolórou, na Hrad prostě
nepatří. Bohužel Pětikoalice dokázala dosadit svého člověka i na pražský stolec a dokončila tak
převzetí moci, které jsme jí umožnili. Ač je to s podivem, podíváme li se na současné volební
preference a výzkumy. Kde se berou všechny ty hlasy dávající současné koalici celých cca 25%,
přičemž do Parlamentu by prošly jen ODS a Piráti? Opravdu je čtvrtina národa stále spokojená
s vývojem u nás? A kdo tedy volil Pavla, u něhož bylo jasné, koho má za zády a komu půjde na ruku?

Již mnoho let se snažíme komentovat dění u nás i ve světě. Ač se snažíme sebevíc, jsme svědky
postupné degradace školství vychovávajícího děti k neznalosti historie, zeměpisu, filozofie, fyziky a
morálních norem. Neposlušní pedagogové jsou cílem justice. Vnímáme totální ekonomický úpadek
státu i široké veřejnosti, mizení logiky, skomírání svobody a demokracie. Stále více se rozkládá
společnost, podporuje se nacismus a zabíjení, politici ztratili jakékoliv zábrany a soudy i média už
dávno nejsou nezávislými subjekty s pravomocí kritizovat a trestat elity. Policie je nástrojem moci
stejně, jako když kdysi sloužila pouze a jen komunistům. Lidé už se neumí vzepřít, postavit se zvůli
státních úředníků, většina dodržuje nastavená pravidla i přesto, že jsou naprosto likvidační, svazující
a omezující. Strach zabil i většinu projevů anarchismu a nevole. Cenzura jede na plné obrátky a je
vyžadována nevolenými evropskými komisaři, kteří si na ní budují kariéru. Soudci otevřeně porušují
naši Ústavu, když omezují svobodu slova a projevu, přičemž víceletým vězením trestají za názor. Jde
o zastrašování těch, kteří by se chtěli přidat. Policie zatýká za nášivky symbolů, kterými jejich
nositelé podporují Rusko, ovšem nacistické symboly u Ukrajinců u nás žijících nikomu nevadí.

Psát tedy o čemkoliv s výjimkou volnočasových aktivit se zdá být neúčinné. Pokles počtu našich
čtenářů svědčí o tom, že jsou lidé spokojeni se současnou vládou, nebo prostě nikoho už moc její
kritika nezajímá. I když část jde na vrub provozovatelům sociálních sítí odsunujících příspěvky do
pozadí, lidé už by si za ty roky mohli náš obsah hledat sami. Proč se to poslední dobou neděje,
netušíme, možná kvalita textů poklesnula, nebo nejsou pro vás aktuální. Přesto už jsme získali přes 3
miliony přečtení našich článků. Provládní hejtři nás přesvědčují o tom, že jsme mimo a vše je prý
v pořádku. Fiala je nejlepší premiér, který nás dovede mezi světovou elitu tvořenou USA a Evropskou
unií. Je neuvěřitelné, kolik takových spoluobčanů existuje. Patří mezi ně ,,umělci“, mládež, mnoho
státních zaměstnanců i s režimem spřátelených podnikatelů, aktivisté, zelení idealisté a parazité
z neziskového sektoru. No, a poté tu je většina národa líná cokoliv dělat. Sice reptající, ale nakonec
zkonzumuje i tu ukrajinskou pšenici, polské a ukrajinské maso a vajíčka, něco těch brouků
dodávaných Západem a nadnárodními obchodními řetězci. Sice s jistou nedůvěrou koukající na
výsledky mediální špíny na obrazovkách a monitorech, přesto dle ní si dělající svůj nevyhraněný
názor, díky kterému doufá, že bude lépe. I přesto, že jim jaksi už nezbývá ani na zvelebení domova,
nákup auta či na hezkou dovolenou. Ptám se tedy. Vám opravdu stále nic nedochází? Má cenu ještě
něco psát, když to s nikým nic neděla?
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